
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr IV/2015 

z IV-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 10 lutego 2015 

r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 16:00. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Miasta                                          - Józef Blank 

-  Zastępca Burmistrza                                     - Krzysztof Widźgowski 

- Skarbnik Miasta                                             - Aneta Gołębiowska 

- Adwokat                                                        - Tomasz Kwiatkowski 

- Radny Powiatu                                              -  Bogumił Kurowski 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego                    - Damian Artuszewski, Dorota Osińska,   

                                                                           Dariusz Sobaszkiewicz, Tomasz Rogoziński. 

- Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta – Edward Klimek 

 Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z III-ciej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Miejskiej   

    Nowe Miasto Lubawskie na lata 2015-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/2014 Rady Miejskiej w Nowym  

    Mieście Lubawskim z dnia 11 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy      

    Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2015 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany „Studium uwarunkowań i    

     kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto Lubawskie”. 
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10.Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem na okres powyżej 3 lat w trybie  

    bezprzetargowym pomieszczenia biurowego położonego w budynku przy u. Rynek 1 w  

    Nowym Mieście Lubawskim, stanowiącego własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto  

    Lubawskie. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie  

     bezprzetargowym nieruchomości stanowiących  własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto  

     Lubawskie.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/172/04 Rady Miejskiej w Nowym  

      Mieście Lubawskim z dnia 26 kwietnia 2004 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek  

      opłat za zajęcie pasa drogowego na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem,  

      utrzymaniem i ochroną dróg gminnych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do przedszkola i oddziałów  

      przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejską w  

      Nowym Mieście Lubawskim, które będą brane pod uwagę na drugim etapie postępowania  

      rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów i dokumentów  

      niezbędnych do ich potwierdzenia. 

15. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

16. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia IV-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 radnych, a więc obrady 

są prawomocne.                                       

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego- 

Adama Kłosowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie 

(14 „za”) wybrała radnego – Adama Kłosowskiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił porządek obrad IV- tej sesji Rady 

Miejskiej.                                                    
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Ad. pkt 4 

Protokół z III-ciej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny Tomasz Zawacki nie zgłosił uwag do protokołu.   

Protokół z III-ciej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie (14 

„za”).                                                   Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni nie wnieśli ustnie zapytań. 

Ad. pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na lata 2015-2035. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr IV/18/2015 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – J. Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/2014 Rady Miejskiej w Nowym  

Mieście Lubawskim z dnia 11 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy      

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2015 r. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr IV/19/2015 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto Lubawskie”. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr IV/20/2015 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w najem na okres powyżej 3 lat w trybie  bezprzetargowym 

pomieszczenia biurowego położonego w budynku przy u. Rynek 1 w Nowym Mieście 

Lubawskim, stanowiącego własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto  Lubawskie. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr IV/21/2015 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiących  własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto  Lubawskie.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr IV/22/2015 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XX/172/04 Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 26 kwietnia 

2004 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na cele 

niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg gminnych. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

W dyskusji głos zabierali: 

Radny – J. Oelberg 

Zapytał czy wiadomo na jakich zasadach i kto będzie mógł zostać operatorem? 

Burmistrz – J. Blank 

Inwestycja jest wykonywana przez Sejmik Samorządowy Województwa Warmińsko-

Mazurskiego i z pewnością będą obowiązywały przepisy wyboru konkurencyjnego, a nie na 
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zasadzie uznaniowej. W wyniku postępowania, ten operator, który złoży najkorzystniejszą 

ofertę będzie obsługiwał. Szczegóły nie są jeszcze znane. 

Radny – T. Zawacki 

Zapytał kiedy mieszkańcy będą mogli przyłączyć się do sieci. 

Burmistrz – J. Blank 

podczas  rozmowy telefonicznej z Z-cą dyrektora Departamentu Społeczeństwa 

Informacyjnego Urzędu Marszałkowskiego otrzymałem informację, że węzeł szkieletowy 

zlokalizowany w Nowym Mieście Lubawskim zostanie podłączony do sieci światłowodowej 

relacji Działdowo-Ostróda do 15.06.br. Natomiast funkcjonowanie całej sieci 

szerokopasmowej uzależnione będzie od przedsiębiorstw telekomunikacyjnych, 

wykonujących tzw. „ostatnią milę”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja poddał projekt  powyższej uchwały pod 

głosowanie. Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr IV/23/ 2015 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr IV/24/ 2015 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

kryteriów rekrutacji do przedszkola i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miejską w  Nowym Mieście Lubawskim, które będą brane pod 

uwagę na drugim etapie postępowania  rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za każde z 

tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej – Z. 

Ewertowski przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

W dyskusji głos zabierali: 

Radny – T. Zawacki 

Zapytał czy dzieci, które aktualnie chodzą do przedszkola, czyli w wieku 4 i 5 lat będą 

musiały być poddawane ponownie procesowi rekrutacji,  czy mają zagwarantowany pobyt w 

przedszkolu. 
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Burmistrz –J. Blank 

Wyjaśnił, że tylko w pewnym przypadku dzieci nie podlegają ponownej rekrutacji, natomiast 

rodzice dzieci 5-letnich składają deklaracje do szkoły. W zamian organizacji przygotowania 

przedszkolnego w szkołach wprowadzono od 2015 r. obowiązek zapewnienia przez gminy 

wychowania przedszkolnego dla dzieci 4-letnich. Gmina miejska musi stworzyć takie 

warunki na wypadek, gdyby rodzice będą chcieli swoje dzieci wysłać do przedszkola. 

Chciałbym jednoznacznie powiedzieć, że my takie  warunki stworzyliśmy zarówno w 

oddziałach przedszkolnych przedszkola jak i w obydwu szkołach. Warunki są bardzo dobre. 

Po wizytacji przedstawiciela Kuratorium dzisiaj jestem utwierdzony, że w 100% te kryteria 

spełniamy. Dzieci, które są w przedszkolu nie składają ponownie deklaracji. Jeśli chodzi o 

roczniki to w pierwszej kolejności będą przyjmowane dzieci z rocznika 4-latków, a następnie 

3 latków, a po zakończeniu rekrutacji  ewentualnie będą mogły być prowadzone rozmowy na 

temat dzieci 5-letnich. Dopóki nie zakończymy rekrutacji, to nie wiemy czy w przedszkolu 

stworzy się szansa, aby powstała jedna czy dwie grupy dzieci 5-letnich. Jeśli tak się stanie, to 

dzieci te nie przejdą do oddziałów przedszkolnych w szkołach, a jeśli zajdzie taka potrzeba , 

to przejdą. Ministerstwo idzie w kierunku, aby oddziały przedszkolne przy szkołach tworzyły 

ze szkołami podstawowymi tzw. zespoły szkół podstawowych i przedszkoli. Docelowo od 

2016 r. oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych zostaną przekształcone w 

przedszkola. Dzisiaj mamy obowiązek stworzyć warunki uczestniczenia w wychowaniu 

przedszkolnym przy szkole dla dzieci 4-letnich. Po zakończeniu rekrutacji, która trwa do 

27.03.br. spotkamy się z dyrektorami i podejmiemy decyzję w jakim kierunku 

organizacyjnym pójdziemy. Jeśli będzie  potrzeba, to spotkamy się z rodzicami. Natomiast po 

spotkaniu z rodzicami, które się odbyło w przedszkolu jednoznacznie wynikało, że 

oczywiście rodzice chcieliby, aby dzieci pozostały w przedszkolu. Niemniej jednak rodzice 

wyrazili się też pozytywnie na temat sal przeznaczonych na oddziały przedszkolne, które 

lustrowali w szkołach. Wobec tego też jednoznacznie zostało określone, że jeśliby np. jedna 

grupa 5-latków miała pozostać w szkole, to byłoby dobrze, aby już na etapie przedszkola 

została stworzona  grupa terytorialnie, która razem poszłaby później do jednej szkoły, a za rok 

już dzieci nie dzielić. Myślę, że z rodzicami wypracujemy konsensus.    

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja poddał projekt  powyższej uchwały pod 

głosowanie.  

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr IV/25/ 2015 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 
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Ad. pkt 15 

W związku z brakiem w pkt 6 zapytań odpowiedzi nie było. 

Ad. pkt 16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady IV-tej sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

 Adam Kłosowski                                                                                                                             

                                                                                                                   Marcin Deja                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 


